
Zápis z jednání Výroční členské schůze Místní organizace
Českého rybářského svazu ve Strakonicích

konané dne 31.března 2012 v Sokolovně ve Strakonicích.

Schůze zahájena v 09:01 hod.

Schůzi řídil pan Milan Jungvirt.

Úvodním slovem zahájil Výroční členskou schůzi pan Jungvirt. Přivítal přítomné členy a seznámil je 
s návrhem programu VČS. Zároveň oznámil že byl delegován za JčÚS.

Byl schválen následující program schůze.

1. VOLBA MANDÁTOVÉ A VOLEBNÍ KOMISE

2. VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE

3. ZPRÁVA HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU ZA ROK 2011

4. ZPRÁVA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD

5. ZPRÁVA FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ MÍSTNÍ ORGANIZACE ZA ROK 2011 a 

NÁVRH ROZPOČTU MÍSTNÍ ORGANIZACE NA ROK 2012

6. ZPRÁVA DOZORČÍ KOMISE

7. ZPRÁVA O ČINNOSTI ODBORU MLÁDEŽE

8. ZPRÁVA O PLNĚNÍ USNESENÍ VČS Z ROKU 2011

9. ŠKOLENÍ RYBÁŘŮ

10. VOLBA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD

11. DISKUSE + NÁVRHY K VOLBĚ VÝBORU

12. VOLBA VÝBORU

13. VOLBA DELEGÁTA NA KONFERENCI JčÚS

14. DISKUSE VŠEOBECNÁ

15. PŘESTÁVKA NA PŘÍPRAVU USNESENÍ VČS 2011

16. NÁVRH USNESENÍ A SCHVÁLENÍ USNESENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE

17. UKONČENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE

1) Volba mandátové a volební komise  
Mandátová a volební komise byla schválena ve složení
Ing.Erhart Bedřich, Feismantl Petr, Petráš Jaroslav
Členové mandátové a volební komise zvolili za předsedu Ing.Erharta Bedřicha



2) Volba návrhové komise  
Návrhová komise byla schválena ve složení
Mgr.Gracík Zděnek, František Škola, Fenigbauer Pavel
Členové návrhové komise zvolili za předsedu Mgr.Gracíka              

3) Zpráva hospodářského odboru  
Zprávu přednesl hospodář MO, pan Rudolf Novotný.
Její celé znění:

Vážení přátelé předkládám zprávu hospodářského odboru za rok 2011 jak naše 
organizace plnila výrobu a chov násad na našich rybochovných zařízeních.Jak jistě 
většina z Vás ví že problém z rybníkem Kalenický řeší právníci a proto na něm 
nehospodaříme,aby jsme částečně nahradili tuto ztrátu tak jsme si zapůjčili rybník 
v Kraselově kde jsme slovili 720 ks kapra o váze 700 kg,80 ks štiky o váze 32 
kg.Násada na revíry byla dále chována na rybníku Blatský a Střelský.
Z Blatského rybníka bylo sloveno 4 000 ks kapra o váze 6 075 kg,300 ks štiky o 
váze 150 kg,bílá ryba 10 130 ks o váze 1 145 kg,dále byl sloven cejn 1 430 ks o 
váze 225 kg.Ze Střelského rybníka bylo sloveno 2 403 ks kapra o váze 3150 kg,100 
ks lína o váze 30 kg,869 ks amura o váze 550 kg a 570 ks candáta o váze 300 kg.Na 
ostatních rybochovných zařízeních byla chována násada kapra pro rybníky na letošní 
rok,bylo sloveno 19 230 ks kapra o váze 4 340 kg,dále 8 500 ks  lína o váze  265 
kg ,candát,štika a bílá ryba.Rybochovná zařízení která měla dostatek vody byla 
osazena již na podzim,ostatní budou nasazeny nebo dosazeny na jaře.Rybník Blatský 
byl osazen 5 330 ks kapra o váze 2 140 kg dále 230 ks amura o váze 150 kg a 110 ks 
štiky.Střelský byl osazen 1 140 ks kapra o váze 2 100 kg,300 ks candáta o váze 100 
kg,320 ks amura o váze 200 kg.Poříčí v Jamách byl osazen 1000 ks kapra o váze 250 
kg,Střela 2 byla osazena 1 200 ks kapra o váze 270 kg dále 1 000 ks lína o váze 40 
kg.Jetišovský byl osazen 2000 ks kapra o váze 440 kg a 500 ks lína.Sedlo 2 bylo 
osazeno línem v počtu 2 000 ks.Rybník Smiradický slouží jako komora a bylo tam 
zakomorováno 8 200 ks násady kapra o váze 910 kg,3 000 ks lína dále generační bílá 
ryba a roček candáta.Rybník Sedlo 1 a Komora V Sedlíkovicích budou osazeny na jaře 
po slovení Smiradického rybníka.Rybníčky v Poříčí budou využity k chovu rychlené 
štičky a plůdku kapra.K letošnímu roku máme pronajatý rybník Pustý od obecního 
úřadu Střelské Hoštice který chceme využít k chovu plůdku rychleného candáta,dále 
dva rybníky od zemědělského podniku v Nihošovicích u obce Radkovice.Spodní 
Radkovický rybník jme lovili na podzim a je osazen pro jarní nasazení na pískovny 
a starou řeku pro rok  2013 a to 1 500 ks kapra o váze 330 kg a 500 ks lína. Horní 
Radkovický rybník se bude podle dohody lovit na podzim ale protože tam bylo před 
třemi lety vysazeno málo ryb tak ho ještě budeme dosazovat z jara.Dále máme 
zapůjčeny dva menší rybníčky v Kraselově         
které využijeme k chovu plůdku dravých ryb.Dále jsme zakoupili pozemky na 
rozšíření rybníku Sedlo 2 a pozemky na rozšíření Jetišovského rybníka,který se 
zvětší na 3 ha.Projektová dokumentace je již hotová.Dále se zakoupili pozemky na 
stavbu nového rybníka u Sedla,jedná se o pozemek bývalého rybníka na Lužinách.Dále 
Vás seznámím s nasazením ryb na revíry.Na revír Otava 3 bylo nasazeno: 3 138 ks 
kapra/4 225 kg, lín 920 ks / 100 kg, cejn 1 380 ks/200 kg, bílá ryba 3 200 ks/400 
kg, štika 4 620 ks, candát 5 000 ks, sumec 500 ks, úhoř 4 500 ks, tloušť 2 000 ks, 
ostroretka 2 000 ks, podoustev 1 500 ks,parma 850 ks, mník 1 000 ks, okoun 800 ks. 
Na Otavu 4 bylo nasazeno:kapr 2 952 ks/ 4 100 kg,lín 1030 ks / 103 kg,
cejn 2050 ks /275 kg, bílá ryba 7 500 ks/700 kg, štika 4 190 ks,
candát 5 180 ks, sumec 500 ks, úhoř 4 500 ks,tloušť 2000 ks,ostroretka 2 000 ks,
podoustev 2 000 ks,parma 1 650 ks,pstruh duhový 500 ks,lipan 2 000 ks,mník 
500 ks,okoun 150 ks.Na Volyňku 1 bylo vysazeno:30 266 ks pstruha obecného
1 800 ks lipana, 1 050 ks / 350 kg pstruha duhového,600 ks / 150 kg sivena.     Na 
revír Novosedelský potok 1 bylo nasazeno: 1 200 ks pstruha obecného,
150 ks / 50 kg pstruha duhového, 200 ks / 50 kg sivena.
Dále Vás seznámím s předběžným vyhodnocením úlovků v roce 2011.
Volyňka 1: kapr 1 ks, tloušť 14 ks,okoun 28 ks, štika 3 ks, pstruh obecný 
45 ks, pstruh duhový 286 ks, lipan 1 ks, siven 76 ks.



Novosedelský potok 1: štika 1 ks, pstruh obecný 91 ks, pstruh duhový 22 ks, siven 
6 ks.
Na revíru Otava 3 a Otava 4 jsou započteny jen úlovky z krajských a místních 
povolenek,z celosvazových povolenek budou výsledky později.
Otava 3: kapr 2 022 ks / 3 548 kg, lín 53 ks / 20,6 kg, cejn 221 ks / 113 kg,
štika 139 ks / 243,6 kg, sumec 9 ks / 100 kg, candát 24 ks / 40,9 kg,tloušť 16 ks,
okoun 416 ks, úhoř 50 ks, pstruh obecný 2 ks, pstruh duhový 33 ks, bolen 2 ks,
amur 16 ks, karas 110 ks, mník 7 ks.
Otava 4: kapr 1 311 ks / 2 639 kg, lín 28 ks / 12,9 kg, cejn 39 ks / 37 kg,štika 
225 ks / 372,9 kg, candát 1 ks / 1,4 kg, sumec 1 ks / 7,5 kg, tloušť 95 ks, okoun 
242 ks, ostroretka 1 ks, úhoř 29 ks, pstruh obecný 10 ks, pstruh duhový 72 ks,
lipan 9 ks, siven 1 ks, bolen 3 ks, amur 9 ks, mník 1 ks.Dále Vás chci upozornit 
že na Otavě 4 není povolen lov a ponechání si mníka a to z důvodu že JčÚS 
nepožádal o výjimku ministerstvo zemědělství které vystavilo dekret.Mník se smí 
lovit jenom na Otavě 3 a na revírech na které vystavil dekret KÚ a to v omezeném 
počtu 1 ks v jednom dni.Zároveň je třeba požádat o výjimku na lov mníka a jesena 
na revír Otava 4 pro příští rok,protože se mník vysazuje poslední léta v 
dostatečném počtu.Dále Vás seznámím s výsledkem kontrol sumářů úlovku a evidenci 
docházek.Proti loňskému roku se vyplňování sumářů zlepšilo až na některé 
výjimky.Někteří rybáři i když chytají na více revírech nevyplňují počty 
docházek,sumář sice proškrtnou ale nenapíší revír kde neměli úlovky i když se mají 
psát všechny docházky.Dále někteří rybáři do evidence úlovků a docházet nepíší 
váhy ryb a do sumáře úlovků napíšou celkovou váhu kterou při kontrole musíme 
rozepsat tak aby odpovídala skutečnosti,přitom si neuvědomují že při kontrole RS 
jim může být odebrána povolenka.Dále Vás chci upozornit aby se každý rybář 
seznámil s bližšími podmínkami výkonu rybářského práva na revíru na kterém chce 
provádět rybolov,tak aby nedocházelo k přestupkům jako je ponechání si ryby 
chráněné nebo nedosahující předepsanou míru v tom daném revíru.Veškeré údaje o 
bližších podmínkách rybářského práva a pokyny k zápisu docházek a vyplňování 
sumářů úlovků jsou v soupisu revírů.
Co se týká brigád tak po skončení výlovů se pracovalo na všech rybochovných 
zařízeních,prováděl se výřez náletových dřevin,úprava a úklid hrází a přepadů.Na 
bývalém rybníku na Lužinách byl proveden výřez a odstranění dřevin,prokopání hráze 
odstranění staré výpusti a starého potrubí.Na dolním  rybníku v Radkovicích byla 
opravena kaberna,dále osazena novými prkýnky tak aby mohl být napuštěn a osazen,je 
třeba dodělat zamykaní kaberny,zamykání kaberny se musí zhotovit i na horním 
rybníku v Radkovicích.Na dva rybníčky v Poříčí a na sádku č.2 byly zhotoveny a 
namontovány betonové kaberny,na rybníku Střelský byla navýšena hráz mezi rybníkem 
a potokem tak aby při větším průtoku v potoce nedocházelo k přelévání vody do 
rybníka a byl proveden výřez náletových dřevin na  Střelském rybníce a na Střele 
2.Na rybníku Pustý byl proveden celkový výřez dřevin a odstranění některých stromů
tak aby nedocházelo k padání větví do rybníka,byly zhotoveny nová prkýnka do 
kaberny a přepadu.Rybník Pustý chceme využívat k chovu rychleného candáta.
Dále Vás seznámím z plánem prací pro rok 2012.
1.)Provést veškeré práce na rozvodu vody ze studny,tak aby byl zajištěn náhradní 
zdroj pro líheň a po případě i pitná voda.Veškeré výkopové práce jsou již v době 
když píši tuto zprávu dokončeny,chybí položení betonových skruží a provést jen 
rozvody vody a elektriky.
2.)oprava sádky č.1,montáž kaberny,zhotovení nového bortu a naspádování dna.
3.)provést opravu a vyčištění rozvodu vody z Volyňky.
4.)namontování betonové kaberny na rybníček v Poříčí.
5.)provést demontáž kovového stojanu v prostoru sádek a rozřezání veškerého 
palivového dřeva na sádkách.
Přeji Vám všem prožití krásných chvil kolem vody a bohaté úlovky.
                                                 Petrův zdar.

4) Komise pro přejímku rybích násad  
Zprávu přednesl pan František Škola.  Ve zprávě shrnul práci komise a potvrdil,  že údaje uvedené 
hospodářem MO souhlasí.



5) Zpráva o finančním hospodaření Místní organizace za rok 2010 a návrh rozpočtu Místní   
organizace na rok 2011

Zprávu přednesl ekonom MO, ing. Patrik Mareš.
Její celé znění:

Na počátku zdaňovacího období 2011, tj. k 1.1.2011 měla ČRS MO Strakonice 
k dispozici 451 tis. Kč, z toho 446 tis. Kč na bankovních účtech. Celkové výnosy 
za rok 2011 dosáhly částky 1.438 tis. Kč (v rozpočtu na 2011 plánováno 1.841,-) a 
celkové náklady včetně odpisů částky 1.516 tis. Kč (v rozpočtu na 2011 plánováno 
1.551,- Kč). Hospodářský výsledek za rok 2011 je tedy účetní ztráta ve výši -78 
tis. Kč. Hospodářský výsledek již obsahuje odpisy dlouhodobého majetku ve výši 94 
tis. Kč (ty nejsou peněžním výdajem, ale zdrojem organizace). Po přičtení odpisů 
je tedy výsledek organizace peněžní zisk ve výši 16 tis. Kč.
  
Na konci zdaňovacího období 2011, tj. k 31.12.2011 měla ČRS MO Strakonice 
k dispozici finanční majetek ve výši 102 tis. Kč, z toho 7 tis. Kč na bankovních 
účtech. Peněžní majetek organizace se tedy za účetní období 2011 snížil o 349 tis. 
Kč. Zároveň se snížila hodnota zásob – ryb organizace během roku 2011 o 98 tis. 
Kč. Za zmínku stojí pořízení nových  pozemků – Jetišov, Sedlo (Střelské Hoštice) a 
Střela v celkové hodnotě 692 tis. Kč. Celková účetní hodnota majetku (aktiv) ČRS 
MO Strakonice na začátku období 2011 činila 4.594 tis. Kč a na konci období 2011 
činila 4.649 tis. Kč (nárůst o 55 tis. – vlastní zdroje -78 tis. Kč a cizí zdroje 
+ 133 tis. Kč.). Vlastní zdroje organizace jsou k 31.12.2011 ve výši 4.531 tis. Kč 
a cizí zdroje ve výši 195 tis. Kč.
 
Účetní ztráta ve výši –  77.486,- Kč bude dle návrhu výboru kryta z fondů 
vytvořených ze zisků z minulých let –  ze zarybňovacího fondu (zůstatek 
k 31.12.2011 před zaúčtováním ztráty činí 2.017 tis. Kč).

Hlavní položky nákladů a výnosů 2011

Spotřeba materiálu celkem 634 tis. Kč, z toho 237 tis. Kč spotřeba rybích násad (z 
toho 93 tis. Kč vánoční ryby), 96 tis. Kč spotřeba krmiv, DKP 54 tis. Kč a 136 
tis. Kč spotřeba mládež.
Spotřeba energií celkem 27 tis. Kč.
Opravy 58 tis. Kč, z toho 37 tis. Kč opravy auta.
Služby celkem 282 tis. Kč, z toho 67 tis. Kč nájem provozní kanceláře a 27 tis. Kč 
nájem rybníky, 28 tis. Kč pojištění, 31 tis. Kč účetnictví, 44 tis. Kč znalecké 
posudky a 14 tis. Kč telefony a internet. 
Mzdové náklady včetně odvodů pojistného 343 tis. Kč
Ostatní náklady 68 tis. Kč – ostatní provozní náklady a zlevněné povolenky.

Tržby za ryby 510 tis. Kč.
Tržby za prodej vánočních ryb 273 tis. Kč
Tržby za služby (za revíry, dopravu a práci) celkem 72 tis. Kč.
Saldo aktivace ryb (přírůstky a úbytky) celkem -285 tis. Kč.
Provozní výnosy celkem 152 tis. Kč, z toho poplatky za letní tábor mládeže 104 
tis. Kč.
Přijaté členské příspěvky a příspěvky za brigády celkem 608 tis. Kč, z toho 
příspěvky za brigády 304 tis. Kč.
Přijaté dotace celkem 108 tis. Kč, z toho dotace na letní tábor mládeže 15 tis. Kč 
a dotace na zarybnění 93 tis. Kč. 



Rozpočet 2012
v tis. Kč v tis. Kč

účet Náklady
rozpočet 

2012 účet Výnosy
rozpočet 

2012

501,01 Spotřeba rybích násad 150 601,1 Tržby za ryby 550

501,011 Spotřeba ryb vánoce 150 601,11 Prodej Vánočních ryb 250

501,02 Spotřeba krmiv 70 602,1 Tržby za přepravu 30

501,04 Spotřeba PHM auto 30 602,2 Tržby za revíry 5

501,05 Spotřeba závody 10 602,9 Tržby za práci 5

501,06 Spotřeba kancelář 30 644,1 Úroky z termínovaného vkladu 5

501,07 Spotřeba rybochovná zařízení 40 649,2 Výnosy ze závodů 0

501,09 Spotřeba PHM křovinořez 1 649,4 Poplatky za letní tábor mládeže 0

501,1 Spotřeba mládež 0 649,9 Ostatní výnosy 10

501,11 DKP 40 684,1 Příspěvky dospělí 230

502,1 Elektrická energie 10 684,2 Příspěvky mládež 5

502,3 Teplo 6 684,3 Příspěvky děti 5

502,4 Voda 2 684,4 Příspěvky brigády 300

511,1 Opravy auta 40 684,5 Příspěvky zápisné 20

511,3 Opravy rybochovných zařízení 30 684,7 Příspěvky naturální 20

511,9 Ostatní opravy Sádky 30 691,02 Dotace letní tábor 0

512,1 Cestovné na schůze a školení 5 691,04 Dotace na zarybnění 95

512,2 Cestovné k rybníkům 5  

513 Náklady na reprezentaci 5  

518, 513 Ostatní služby a reprezentace 5  

518,011 Telefon 15  

518,021 Poštovné 1  

518,031 Nájemné kancelář 50  

518,032 Nájemné  rybníky 30  

518,041 Dopravné 10  

518,051 Pojištění 30  

518,061 Poplatky bankám 5  

518,081 Posudky odborné, znalecké 50  

518,9 Ostatní služby 80  

521 Mzdové náklady 360  

524 Zákonné sociální pojištění 60  

524,1 Zákonné zdravotní pojistění 30  

548 Ostatní provozní náklady 20  

549,2 Poskytnuté zlevněné  povolenky 30    

NÁKLADY 1 430 VÝNOSY 1530

odpisy 100 aktivace ryb 0

Náklady celkem 1 530 Výnosy celkem 1 530

Hospodářský výsledek - zisk 0
tis. 
Kč



6) Zpráva dozorčí komise  
Zprávu přednesl  Ing. Erhart Bedřich
Její celé znění:

Dozorčí komise Místní organizace ČRS Strakonice

Zpráva DK pro VČS za rok 2011

V roce 2011 řešila DK MO Strakonice 4 přestupky a uložila kárné opatření:

Nedovolený způsob lovu 2x Odebrání povolenky a 1 a 9 měsíců

Lov ryb na 3 nastražené udice 2x Odebrání povolenky na 6 a 9 měsíců

 
DK uskutečnila za rok 2011 následující kontroly:

Kontrola hotovosti v pokladně
Kontrola účetnictví za rok 2011
DK  navrhla  výboru  MO  provést  kontrolu  majetku  dle  účetní  evidence.  Kontrola 
majetku byla provedena za přítomnosti člena DK

7) Zpráva o činnosti odboru mládeže  
Zprávu přednesl pan Jungvirt Milan
Její celé znění:

     V roce 2011 působily ve Strakonicích dva kroužky pro mládež.Jeden pro 
začátečníky a druhý určený pokročilejším muškařům.

Oba tyto kroužky fungují pod záštitou DDM Strakonice s podporou MO ČRS 
Strakonice.  Muškaři  pod vedením Karla Řezanky se věnují víceméně závodění, jenž 
jim přináší zatím jen dílčí úspěchy. Začátečníci mají za úkol si osvojit základní 
rybářské znalosti, získat rybářský lístek a tomuto koníčku se začít teprve 
věnovat.

      V měsíci květnu 8. dne se již tradičně konal dětský rybářský závod na 
pískovně Slaník, kterého se zúčastnilo na 50 dětí ve dvou kategoriích, starších od 
15 let věku a těch mladších. Díky MO a jarnímu nasazení, kdy byla Slanická 
pískovna hájena, mohla spousta dětí pocítit kapra na prutě. Některé děti nachytaly 
během závodu i 10 kaprů, ti nejlepší i více.

      Pod záštitou JČÚS se jako každý rok konal závod Zlaté udice a strakoničtí za 
podpory MO opět nechyběli. Závody se konaly ve Smetanově Lhotě  6. června. 
Družstvo bylo složeno ze čtyř žáků , jedné žákyně a jednoho dorostence a umístilo 
se na čtvrtém místě z pěti. Dalo by se říci, výsledek nic moc, ale v jednotlivcích 
a některých disciplínách jsme se neztratili. Filip Seifred získal v dorostu 
celkově třetí místo , když ve dvou disciplínách byl druhý a v poslední čtvrtý. 
Lucie Kroupová v žákyních si držela svůj průměr a v každé disciplíně byla třetí, 
což jí  vyneslo konečné třetí místo. V jednotlivcích zabodoval ještě
Vlk Martin ml., který ve znalostech zvítězil, ale pokazil rybolov. Na víc než na 
třinácté místo to nestačilo. Asi tolik o Zlaté udici 2011.
     

Na přelomu července a srpna 2011 se uskutečnil dětský rybářský tábor, který 
proběhl jako už po několik let u obce Horní Poříčí. Tábora se zúčastnilo 30 dětí, 
přičemž rybářský tábor vyšel celkově na 136.000 Kč . Z toho účastníci zaplatili 
104.000 Kč, 15.000 Kč dělala dotace, zbytek tedy 17.000 Kč dorovnala MO. 
V současné době visí nad  rybářským táborem otazníky za špatný přístup vedoucích a 
instruktorů. Schází Zdeněk Gracík, dlouholetá opora, uvidíme do budoucna.

      Do dalších dní , měsíců a let  se určitě budeme zaměřovat na širší práci 
s mládeží a těmi nejmenšími. Na počátku roku 2012 se nám podařilo otevřít 



rybářský kroužek zaměřený na Zlatou udici. Děti se musí naučit získat dovednosti 
v rybářské technice, v lovu ryb udicí  na  plavanou i přírodovědné znalosti, což 
je pro ně dost náročné. Snad se tedy  ještě  dočkáme toho, že mládež své znalosti  
zúročí a ukáže se mezi nejlepšími. Vždyť i v minulosti patřily Strakonice 
ke špičce v RT a v dalších soutěžích.

      Závěrem bych rád poděkoval MO Strakonice za dobrou podporu a pochopení 
místních rybářů za hájení některých částí revírů.

Věřím a doufám, že spolupráce bude pokračovat i nadále.

 

                       S rybářským pozdravem 

                            PETRůV ZDAR

                       se na Vás i  nadále těší Martin Vlk

 

8) Zpráva o plnění usnesení VČ schůze z     roku 2010  
S plněním usnesení VČ schůze 2011 seznámil účastníky pan Milan Jungvirt

9) Školení rybářů  
Školení rybářů vedl Ing.Šampalík. Hlavní náplní školení bylo správné vyplnění úlovkového listu a 
sumáře.

10) Volba komise pro přejímku rybích násad  
Komise pro přejímku rybích násad  pro období 2010 – 2014 byla zvolena ve složení:
Josef Kovařík, František Škola, Zdeněk Fenigbauer

11) Diskuse + návrhy k volbě výboru  
Úvodem diskuse k volbě výboru pan Jugvirt seznámil plénum s důvodem svého odstoupení, posléze 
odstoupení celého výboru. V průběhu diskuse takto učinil i pan Sekyra. Na návrh pana Roubína 
navržen do výboru p.Šíp, návrhem pana Šípa navržen za člena výboru dosavadní zaměstnanec 
Ing.Šampalík. Návrh pana Řezáče na volbu předsedy a po přestávce na návrh již zvoleného předsedy 
dovolit členy výboru dle jím předloženého návrhu nebyl schválen. Výsledkem diskuse je zachování 
stávajícího výboru doplněného o p.Šípa a Ing.Šampalíka.

12) Volba výboru  
Volbu výboru vedl předseda volební komise, Ing.Erhart Bedřich.

• Pan Jungvirt navrhl veřejné hlasování. Veřejné hlasování bylo schváleno.
• Dále bylo hlasováno zda proběhne volba výboru dle kandidátky předložené volební komisí 

jako celku. Hlasováním schváleno.
• Výsledky hlasování:



PRO PROTI ZDRŽENO

Jungvirt Milan 155 0 5

Sekyra Jaroslav 159 0 1

Vrána Petr 154 0 6

Novotný Rudolf 135 13 12

Ing.Šampalík Jan 159 0 1

Ing.Mareš Patrik 149 2 9

Petráš Jaroslav 146 1 13

Feismantl Petr 138 0 22

Košta Zděnek 141 0 19

Vojáček Zděnek 127 15 18

Vlk Martin 141 0 19

Fenigbauer Pavel 120 13 27

Šíp Zděnek 150 2 8

13) Volba delegáta na konferenci JčÚS  
Na návrh p.Jungvirta byl na konferenci hlasováním zvolen p.Sekyra Jaroslav

14) Diskuse všeobecná  
Úvodem diskuse vystoupil p.Jungvirt jako delegát výboru JčÚS. Přednesl kritické hodnocení JčÚS nad 
špatným stavem vyplňování úlomkových listů. Dále přítomné seznámil s novinkami pro rok 2013. Do 
úlomkového listu se bude zapisovat každý úlovek jelce jesena a mníka jednovousého v jakékoliv 
velikosti. Od r. 2013 bude pískovna Slaník samostatným revírem a bude jí přiděleno vlastní číslo 
revíru.
Druhým diskutujícím byl p.Vondrys. Vyjádřil se k problematické výstavbě cyklostezky z pozice 
starosty města Strakonice. Cyklostezka bude budována jako druhotná součást až po dokončení 
protipovodňových opatření které jsou nosným prvkem stavby a za jejich realizaci je garantem Povodí 
Vltavy nesoucí zodpovědnost za celé dílo. K tématu cyklostezky diskutovali pánové Novotný, Šíp, 
Jungvirt a další.
p.Šorna vyjádřil nespokojenost s hospodařením výboru a poukázal na nesrovnalosti v zápisech. Panu 
Šornovi bude odpovězeno písemně.
p.Hejtmánek za katovické rybáře podal návrh o hlasování na zrušení omezení lovu revíru Otava 4 
v úseku od malého jízku nad obcí Nový Dražejov až k jezu v obci Katovice. Odpověděl p.Jungvirt. 
Sportovní úsek byl v loňském roce schválen na návrh hospodáře JčÚS Ing.Hladíka jako kompenzace 
za zvýšenou míru pstruha potočního na 30 cm. Rybolov na revíru určuje držitel dekretu a tím je JčÚS. 
Návrh za zrušení sportovního úseku podpořil p.Feismantl. p.Jungvirt vysvětlil že hlasování členské 
schůze a přijetí do usnesení je jen nejnižším stupněm v celé procesu zrušení tohoto úseku a dal o 
návrhu hlasovat. Hlasování skončilo s výsledkem v poměru 21 pro-15 proti-17 zdrženo. Návrh na 
zrušení sportovního úseku tedy nebyl přijat a nebude zahrnut do usnesení členské schůze.

p.Jungvirt ukončil diskusi a vyhlásil krátkou přestávku pro přípravu usnesení.

15) Přestávka na přípravu usnesení VČS  



16) Usnesení Výroční členské schůze 2012  

Návrhová komise sestavila návrh usnesení. S návrhem přítomné seznámil pan Milan Jungvirt
Text přijatého usnesení:

1) Členská schůze schvaluje

a. Zprávu hospodářského odboru za rok 2011
b. Plán činnosti MO ČRS na rok 2012
c. Účetní závěrku za rok 2011, včetně uhrazení ztráty 77 486,-Kč z fondu tvořeného

ze zisku z předchozích let
d. Rozpočet na rok 2012
e. Zprávu o činnosti odboru mládeže za rok 2011
f. Zprávu o plnění usnesení VČS 2011
g. Zprávu komise pro přejímku rybích násad za rok 2011

2) Členská schůze bere na vědomí

a) Zprávu dozorčí komise za rok 2011

3) Členská schůze volí

a) Výbor MO ve složení: 
Jungvirt Milan, Sekyra Jaroslav, Vrána Petr, Novotný Rudolf, Fenigbauer Pavel, Feistmantl
Petr, Petráš Jaroslav, Košta Zdeněk, Vojáček Zdeněk, Vlk Martin, Ing. Mareš Patrik, 
Ing. Šampalík Jan, Šíp Zdeněk

b) Komisi pro přejímku rybích násad ve složení: 
František Škola , Josef Kovařík a Zdeněk Fenigbauer

c) Delegáta na krajskou konferenci JčÚS,  p. Jaroslava Sekyru

4) Členská schůze ukládá výboru

a) Projednat a řešit připomínky vznesené v diskuzi na dnešní VČS
b) Přijmout nabídku ku spolupráci s Městem Strakonice spočívající v hájení společných 

zájmů ohledně činnosti Povodí Vltavy 

17) Ukončení Výroční členské schůze  
Vzhledem k vyčerpání všech bodů programu předseda MO Výroční členskou schůzi ukončil a popřál 
všem přítomným členům hodně rybářských úspěchů. 

Schůze ukončena v 11:59 hod.

Zapsal a sestavil Petr Vrána
Schválil Milan Jungvirt
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